

《单词百科:grottoes是什么意思?grottoes怎么发音?grottoes的解释和用法》

英语单词grottoes是什么意思?grottoes怎么读?grottoes怎么发音?简答网为您整理了grottoes的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



grottoes怎么读

grottoes的读音:[ˈgrɒtəʊ]

grottoes的意思

1、[地名] [美国] 格罗托斯;

grottoes的近义词

- 1、**cave** n.山洞, 洞穴;
- 2、**cavern** n.大山洞;凹处;

3、**den** n. 兽穴;贼窝;简陋污秽的小室;书斋;

4、**grot** n.洞穴;

5、**hole** n.洞, 孔;洞穴, 穴;缺陷;绝境;

grottoes的双语例句

1、The painted murals in the Dunhuang Grottoes along the ancient Silk Road in China form the world's longest painted corridor , with a total of 45,000 square metres of painted murals.

中国丝绸古道上的敦煌莫高窟内的壁画是世界最长的石窟画廊.窟内有壁画45,000余平方米.

2、Yungang Grottoes is one of the three Buddhist caves, magnificent momentum.

云岗石窟是全国三大佛教石窟之一, 气势雄伟.

3、The magnificent Longmen Grottoes are ancient sculptures priceless to Buddhists.

气势雄伟的龙门石窟,是佛门珍贵的古代雕刻艺术.

4、Another special characteristic of Kweilin is its weirdly-shaped mountain grottoes.

桂林的另一特点是其形态怪异的岩洞.

5、Mogao grottoes, commonly named caves, located 25 KM southeast of Dunhuang County.

莫高窟俗称千佛洞, 位于甘肃省敦煌市城东南5公里的鸣沙山东麓.

6、Once I attended an international symposium on Dunhuang studies held at the Mogao Grottoes.

我去时,一次敦煌学国际学术讨论会正在莫高窟举行.

7、The study of Dunhuang grottoes are known as Dunhuangology.

对敦煌石窟的研究又叫敦煌学.

8、After lunch, I managed a brief visit to the Longmen Grottoes.

吃过午餐后,我走马观花地参观了龙门石窟.

9、Jingyuan Temple abuse ditch red Romanian Grottoes, also as Temple.

靖远寺儿沟石窟又称红罗寺.

10、Longshan Grottoes, 20 kilometers southwest of Taiyuan City in the Longshan Mountain.

龙山石窟在太原市西南20公里的龙山山巅.

11、Longshan Grottoes Taoism is China's largest grotto, Chuan experts in the world.

龙山石窟是我国最大的道教石窟,被专家传为世界之最.

12、Here is the world's largest treasure house of Buddhist art-the Mogao Grottoes.

这里,便是世界最大的佛教艺术宝库--莫高窟.

13、Many caves in Mogao Grottoes have a series of pictures telling stories.

莫高窟的许多洞窟内有一系列记事壁画.

14、Pakistan attaches great importance to niche Youmei Grottoes of sculpture, painting.

巴中石窟十分注重龕楣的雕刻、彩绘.

15、One box after another was removed from the grottoes, and one cart after another was loaded.

一箱子,又一箱子.一大车,又一大车.

以上是简答网为您整理的grottoes怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助.查看更多关于grott

oes的用法、grottoes的释义

、grottoes的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/grottoes>